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Abstract (en)
The invention relates to an X-ray image intensifier having a housing (1), an input screen (6), an output screen (11) and electrodes (15, 17, 18) for
electron optics, in which the housing (1) is constructed in a plurality of parts and at least one of the housing parts (2 to 4) consists of an electrically
insulating material. The parts (2, 3) of the housing (1) consisting of an insulating material are provided with contact surfaces (21 to 23) to which parts
(15, 18, 25), for example electrodes, are attached by shrinking on. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Röntgenbildverstärker mit einem Gehäuse (1), einem Eingangsschirm (6), einem Ausgangsschirm (11) und Elektroden
(15, 17, 18) für die Elektronenoptik, bei dem das Gehäuse (1) mehrteilig ausgebildet ist und wenigstens einer der Gehäuseteile (2 bis 4) aus einem
elektrisch isolierenden Material besteht. Die aus einem isolierenden Material bestehenden Teile (2, 3) des Gehäuses (1) sind mit Auflageflächen (21
bis 23) versehen, an denen Teile (15, 18, 25), beispielsweise Elektroden, durch Aufschrumpfen befestigt sind.
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